
 

 

Dėkoju už tai, kad šiandien esate čia. Žinau, kiek tai reiškia Izraelyje gyvenantiems žmonėms, 

kurie išgyveno tokį teroristinį išpuolį, kokio nematė jau daugelis kartų.  

Didžiuojuosi būdama čia šiandien su jumis, taip gausiai susirinkusiais. Tai, kad esame čia, prieš 

Europos Parlamentą, turi didelės reikšmės. Simboliška, kad susibūrėme būtent Simone Veil 

Agoroje. Mūsų balsas yra svarbus. Ir mūsų tvirta pozicija prieš terorizmą taip pat labai svarbi.  

Spalio 7-oji į istoriją įeis kaip siaubinga visą pasaulį sukrėtusi diena. Pasaulis pamatė, kad žydai 

žudomi vien dėl to, kad jie – žydai. Vėl. Izraelyje.  

Mes – kartu su Europos Vadovų Tarybos Pirmininku, Europos Komisijos Pirmininke ir jumis 

visais – būdami čia vieningai išreiškiame savo solidarumą, smerkiame pasibaisėtinus teroro 

aktus bei žudymą ir reikalaujame nedelsiant paleisti įkaitus.  

Europa yra pasirengusi padėti priimti sprendimą, bet aš jau ne kartą sakiau ir tai būtina 

pakartoti – terorizmas nėra pateisinamas.  

„Hamas“ yra teroristinė grupuotė. Jie neatstovauja teisėtiems Palestinos žmonių siekiams. Jie 

nesiūlo sprendimų. Jie siūlo kraujo praliejimą.  

Leiskite man kalbėti atvirai. Spalio 7 d. „Hamas“ nužudė daugiau kaip tūkstantį nekaltų 

kūdikių, vaikų, moterų ir vyrų ir vis dar laiko beveik 100 įkaitų. Muzikiniame renginyje jie 

pradėjo beatodairiškai šaudyti į šimtus jaunuolių, įskaitant ES piliečius. Jie pagrobė mažas 

mergaites ir berniukus. Jie iš namų ištempė ir išvežė garbaus amžiaus Holokaustą išgyvenusius 

asmenis. Žuvusiųjų kūnus jie demonstravo gatvėse kaip trofėjus. 

Dabar ne laikas aiškinti apie kitos pusės klaidas. Turime aiškiai įvardyti, apie ką kalbame: tai 

yra teroras savo pačia baisiausia išraiška.  

Gerbiamas ambasadoriau Regevai, dėkojame už tai, kad šiandien esate čia. Čia yra Europa. 

Mes jus palaikome. 

O dabar norėčiau visų jūsų paprašyti aukų atminimą pagerbti tylos minute.  

 


